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Încheiat în şedinfa extraordinară de îndată a Consiliului Local Sector 2 

din data de 26. 10.2023 

Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o pl atformă on-line 

de videocon ferinţă, începând cu ore le 17:00, în Sala de Consi liu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, s tr. Chiristig iilor nr. 11- 13, Bucureşti . 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- D omnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectoru lui 2 a l M unicip iului Bucureşti ; 

- Domna Niţă Elena, Secretar General a l Sectorulu i 2; 

- Doamna consilier local Predescu Mate i- Petre - preşedinte de şedinţă . 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Secretar Gen era l a l Sectorului 2, E lena 

Niţă, face prezenţa consilierilo r. Din tota lul de 27 consilieri loca li au fost prezenţi 14 de 

consilieri locali . Consilierii locali: A nghel F lorin, Ca lotă Cons tantin- Emilian, Constantin 

Mihai , Dincă Adrian, E nache Nicuţa, Georgescu E lena- D aniela , Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenu ta, Dinu A lexandru, Feroiu 

Dumitru S ilv iu ş i Săfto iu E lwis- Claudiu fiind absenţ i. Convocarea membrilor 

Consiliului Local al Sec torului 2 a l Munic ipiului Bucureşti s- a făcut în scris, conform 

prevederilo r art. 134, a lin.( !), lit. „a" din O .U.G nr.57/20 19, p rivind Codul administrativ 

cu modificările ş i completările ulterioare, invitaţia la şed i nţă precizând data, ora ş i 

procedura de desfăşurare a aceste ia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 înregistrată sub 

nr. 2256/ 26. 10.2023, a fos t adusă la cunoştinţa publică prin afişare la av izierul Primări e i 

Sectorului 2 din str. Chiristig iilor nr. 11 - 13 I s ite-ul instituţ i e i , în termenul prevăzut de 

art. 134 a lin. (3) din O. U .G nr. 57/201 9 privind Codul admin istrativ. 

ORDINEA DE ZI VIZAT 
spre neschimbare 

SECRETAR GENERAL ·--·- - ·- ---· 
1. Pro iect de hotărâre privind rectificarea bugetului general a l Sectorului 2 a l 

Munic ipiului Bucureşti pe anul 2023; 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MfHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 

1 



Doamna E lena Niţă , Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Vom efectua prezenţa prin ape l nominal : Badea Anda Simona, Catone Magdalena Marta, 

Chiril ă Alexandra Elena, Costache Adrian, Croitoru Angel , Feraru Cosmin, Iordache 

Florina Isabela, Matei Vasile Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu 

Andrei Tudor, Pellegrini Marius Ovidiu, Predescu Matei-Petre, Waspusch Virgi liu 

Gabrie l. Dintr-un număr de 27 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi 14, astfel încât 

şedinţa poate continua în condiţii de legalitate, cvorumul fiind împlinit. 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre preşedinte de şedinţă : Mulţumesc 

Aşadar, stimaţi colegi declar şedinţa deschi să. Haideţi să votăm ordinea de zi cu un 

s ingur punct. Înainte să mergem la votul unicului punct de pe ordinea de z i aş vrea să cer 

av izele comisiilor de specialitate. S-au solic itat av ize de la Comis ia socia lă, transpa renţă, 

buget ş i învăţământ. Haideţi să începem cu cea socia lă pe care am menţionat-o - Aviz 

Favorabil. Transparenţă - Favorabil. Buget? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Am convocat sedinta comisiei de . . . 

buget. Şase din cei şapte membri ai comisie i au confirmat prezenţa online, patru dintre ei 

au solicitat expres să fie trecuţi absenţi , ceil a l ţi doi care au confirmat prezenţa online au 

votat favorabil. De asemenea, având în vedere conţinutul amplu al proiectului, am 

recomandat solic itarea de avize şi de la Comis ia de Ecologie, Comisia Socială ş i Comisia 

de Învăţământ. Vă mulţumesc ! 
Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şed inţă: Avizul 

Comis iei de Învăţământ? Nu s-a întrunit. Mergem mai departe la Comisia de Ecologie. 

Avizul Comisie i de Ecologie? 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Bună ziua! Am întrunit Comisia de 

Ecologie, am avut cvorum ş i am avizat favorab il proiectul de rectificare bugetară. 

Doamna E lena Niţă , Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cu privire la aceste avize doresc să fac cunoscute preveder ile art. 17, a lin. 18 din ROF-ul 

CLS 2, potrivit cărora proiecte le de hotărâri a l căror obiect vi zează domeniul de activitate 

al mai multor domenii de specialitate vor fi analizate ş i avizate de fiecare dintre aceste 

comis ii, pentru introducerea pe Ordinea de z i a şedinţei fiind necesar cel puţin un aviz 

emis de către una dintre comisii. După cum aţ i constatat, la acest proiect avem 3 avize 

favorab ile, sens în care proiectul a fost în mod legal înscris pe Ordinea de z i. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şediufei extraordinar<I de fodatli a C.L.S.2 din 

data de 26.10.2023 şi aprobatli de către Consiliul Local S ector 2 cu următorul cvorum: 

DA -14, NU-O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-S imona, Chi ril ă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Mag dalena- Marta, Costache 

Adrian, N icolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Flor ina. 
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ÎMPOTRIVĂ : -
ABŢINERE: -
NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 1, proiectul de /10t<lrâ,· privind rectificarea bugetului 

general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023; 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă : Aşadar, Ordinea 

de zi, punctul numărul 1. Ini ţ ia tor Radu Nicolae Mihaiu. Păstraţi votul deschis vă rog să 

citim şi urgenţa care a motivat această şedinţă de îndată. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Având în vedere caracterul de îndată al convocării acestei şedinţe care, aşa cum aţ i fos t 
informaţi, reclama soluţionarea unor probleme urgente ale comunităţii , s-au întocmit 

documentele în mod legal fiind elaborată inclusiv motivarea urgenţei pe care am să v-o 

aduc la cunoştinţă. Astfe l, în baza Dispoziţiilor, art. 134 alin. 4 din OUG numărul 

57/2019, privind Codul Administrativ, cu modificările ş i completările ulterioare, s-a 

propus Consiliului Local convocarea acestei şedinţe pentru rectificarea bugetului, 

justificat de următoarele considerente. Publicarea proiectului ordonanţe i de urgenţă 

pentru aprobarea unor măsuri de reducere a cheltuielilor bugetare pe anul 2023, în 

vederea încadrării în ţinta de deficit bugetar asumată prin programul ele convergenţă ş i 

pentru modificarea unor acte normative, aflat în transparenţă dec iziona lă pe site-ul 

Guvernului României, prin care se propun măsuri care să conducă la limi tarea ş i 

diminuarea cheltuielilor bugetare pe perioada rămasă până la sfârşitul acestui an. Printre 

aceste măsuri se numără obligaţia ordonatorilor de credite şi a l instituţiilor ş i autorităţilor 

publice de a nu încheia angajamente legale pentru anumite cheltuieli bugetare. Aşa cum 

aţi luat cunoştinţă, conform proiectului de ordonanţă publicat marţi ele Ministerul 

Finanţe lor Publice începând intrării în vigoare a ordonanţe i , o rdonatorii de credite ai 

autorităţilor ş i in stituţiil e institu ţ iilor publice nu pot încheia angaj amente legale pentru 

anumite categorii de cheltuieli de bunuri ş i servicii ş i nu pot încheia angajamente legale 

pentru toate categoriile de cheltuieli de investiţii. Conform proiectului, exceptate de la 

restricţii vor fi cheltuielile necesare implementării pro iectelor finanţate prin Planul 

Naţiona l de Redresare ş i Rezili enţă, dar ş i unele s i tuaţi i temeinic justificate. Pe de altă 
parte, veniturile din sumele defalcate din TV A de la bugetul ele stat pentru finanţarea 

cheltuielilor descentralizate ş i pentru echilibrarea celor rămase neutilizate până la data 
intră rii în vigoare a ordonan ţe i , vor fi disponibilizate în termen ele 5 zile la Fondul de 

Rezervă al Guvernului. 
O a ltă motivaţie importa n tă este necesita tea supl imentării bugetului de invest i ţi i 

aferent de DGAPI Sector 2, după cum ş ti ţ i instituţie publică care coordonează ş i 

gesti onează c lădirile ş i terenurile în care îş i desfăşoară activitatea unităţ il e ele învăţămân t 

preunivers itar de pe raza Sectorului 2 al Municipiul Bucureşti . DGA PI Sector 2, cu suma 

de 3 1.400 .000 lei la capitolul , subcapitolul 650250, articol bugeta r 7 1O130, în vederea 
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contractării execuţiei documentaţiilor de proiectare şi execuţi e a lucrări lor de reabilitare, 

consolizare ş i modernizare a clădirilor, de realizare a unor lucrări de amenajare a spaţiilor 

exterioare a le clădirilor, în număr de 20 de unităţi de învăţământ. D eci, aţ i constatat că 

există investiţii care vizează modernizarea ş i buna funcţionare a unităţilor de învăţământ, 

a clădirilor în care desfăşoară activ itatea copiii noştri din Sectorul 2. Această rectificare 

vizează de asemenea includerea fondurilor în sumă de 12.563.000 Iei pentru acoperirea 

necesarului cheltuieli lor de personal, angajaţilor din cadrul DGASPC Sector 2 şi a 

indemnizaţiilor de însoţitor a persoanelor cu dizabilităţi. Aţi constatat astfel că aceste 

fonduri sunt a locate în sprijinul persoanelor cu probleme, persoanelor cu diza bilităţi de pe 

raza Sectorului 2, având un puternic impact socia l. 

De asemenea, urmăreşte suplimentarea fondurilor n ecesare acordării ajutoare lor 

sociale, diferitelor categorii de beneficiari aflaţi în evidenţa DGASC Sector 2 cu suma de 

8 615 .OOO lei, în lipsa cărora vor fi cu s iguranţă afectaţi. Am vrut să vă fac cunoscute 

aceste aspecte înainte de finali zarea votu lui , tocmai pentru a şti care este urgenţa 

aprobării acestuia. 

D omnul consilier local Predescu Mate i Petre, preşedinte de şedinţă: Doamna 

Iordache, vă puteţi exprima votul verbal, dacă nu puteţi pe p l atformă! Nu pot închide 

votul până nu mă asigur că toată lumea ş i-a exprimat dreptul. Doamna Iordache, ne 

auzi ţi , din sala de consiliu? Păi da, sa-I exprime verbal, să-l auzim în şedinţă. 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Pe grupul consilierilor locali, doamna Izabela a făcut cunoscută modalitatea de vot pentru 

proiect, însă rugăm preşedintele de şedinţă să stă ruie pentru a putea fi înreg istrat personal 

de către doamna. 

Domnul consilie r local P redescu Mate i Petre, preşedinte de şedinţă : Doamna 

Iordache, mai încercaţi vă rog frumos să spuneţi în microfon verbal, votul 

dumneavoastră, ca să îl putem auzi. Mai devreme v-am auz it, acu m nu ştiu ce se întâmplă 

cu microfonul dumneavoastră? Avem o interpelare, din online? 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Dacă tot avem un moment, aş fi vrut să îi 

adresez o întrebare domnului director Gârbu, legat de acest proiect de rectificare 

bugetară . Dacă am înţeles corect, proiectul de Ordonanţă de Urgenţă afla t în transparenţă 

publ i că limitează sumele care pot fi cheltu ite pe bunuri ş i servicii până la finalul anului. 

Pentru DGAPI, alocarea bugetară corespunzătoare acestei rectifică ri bugetare va fi 

fo l os ită predominant pe bunuri ş i servic ii sau predominant pe investiţii ? Ş i dacă va fi 

fol os ită pe investiţii , ne puteţi da câteva exemple de investiţ ii care ar putea beneficia de 

această rectificare bugetară? Avem ceva lu crări în lucru, care ar putea benefi cia de aceşti 

bani pe care îi a l ocăm? 

Domnul Gârbu Bogdan A lexandru, Director General DGAPI Sector 2: I 00% este 

vorba doar de investiţii , nu este vorba de cheltuie li de funcţiona re. Sunt doar investiţi i ş i 

după cum bine şti ţ i , sunt şa nti ere le care se continu ă, cele începute anul acesta, precum 

şantiere de reabilitare , modernizare, consolidare, precum ş i şantiere l e de refacere a 

curţil or şi grădinilor uni tăţ ilor de învăţământ. 
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Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şed i nţă: Îmi cer scuze 

că vă întrerup, domnule Director! Doamna Iordache, dacă ne auzi ţ i , puteţ i interveni în 

orice moment să vă exprimaţi votul. Domnule Director, vă rog continuaţi ! 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General DGAPI Sector 2: În 

concluzie este vorba doar de investiţii. Dacă vreţ i să le detaliem, le putem detalia, dacă 

doriţi? 

Domnul consi lier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă: Dacă 

consideraţi că este util? Eu consider că e util! 
Domnul consilier local Nedel cuţ Radu: Eu aş fi vrut să vă întreb, legat de curţile 

şco lilor, care sunt deja în lucru. Deci, pentru care dintre curţi le pe care le-am votat în 

Consiliul Local, pentru care am obţinut autorizaţie de construire, care au fos t începute ş i 

care mai pot, vor mai fi începute până la finalul anului ş i eventual ş i finalizate până în 

sfârşitul anului? Vorbim de curţi de şcoli , aici! 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General DGAPI Sector 2: Avem 

Liceul Tehnolgic Special Numărul 3, unde avem lucrări de amenaj are pei sagist ică ş i 

reabilitare împrejmuire, lucrări începute ş i afl ate la jumătatea duratei de execuţie. Şcoal a 

25, sediul din Calimachi . Este vorba de sediul Grădiniţei din Calimachi Numărul 8, 

lucrări aproape fina lizate. Este vorba de Şcoala 4 1, lucrări aproape final izate. Este vorba 

de Şcoala 62, lucrări ... 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă: Mă scuzaţi , o 

secundă domnule D irector! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorulu i 2 al Municipiului Bucureşti: 

Spuneţi , confirmaţ i dumneavoastră te lefonic votul dumneavoatră ! Care este votul 

dumneavoastră? 

Doamna consilier local Iordache Florina Isabela: Vot Favorabil. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Acum vă rog mult ca să se poată înregistra ş i pe platformă. Închi deţi , încercaţ i să vă 

conectaţ i ş i răspundeţ i ca să închidem după aceea procedura de vot, pentru că noi am 

constatat care este voinţa de vot ş i nu vă putem împiedica să vi-l ş i exercitaţi şi să fie 

înregistrat pe pl atformă. L-am văzut, consemnaţi ş i pe whatsapp şi telefonic, da r am dori 

totuş i să in s istaţi să- l putem consemna ş i pe p l a tformă . 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă : Da, să fie 

consemnat ş i formal. Îmi cer scuze, domnule Director, până rezo lvăm şi forma litatea 

aceas ta vă rog mul t, cont inuaţi! 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General DGAPI Sector 2: Este vorba 

de Şcoala 4 1, lucrări aproape finalizate, Şcoa l a 62, lucrări în execuţ i e, Şcoa la 66, lucrări 

în execu ţie, Grădiniţa 133, lucrări în execuţ i e, Grădin iţa 137, lucrări în execuţie, Şcoal a 

145, î n acelaş i stadiu ş i G rădiniţa 236, suntem în execu ţ i e, Şcoa l a 307, la fe l. Liceul 

Lucian Blaga, la fe l. Grădini ţa 23, suntem în execuţ ie, iar pentru anul ururmător mai 

avem încă 13 uni tăţ i , sau cel puţi n 13 unităţi în care vom interveni pe zona de cu rţi ş i cam 

despre asta este vorba pe spaţ i i le verzi. Nu şt i u , dacă mai aveţ i alte întrebări? 
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Domnul consilier local Predescu Mate i Petre, preşedinte de şedinţă : Domnule 

Nedel cuţ, mai aveţi alte întrebări legat de spaţiile verzi? 

D oamna consilier local Badea A nda-Simona: Dacă îmi permiteţi , aş avea eu o 

întrebare pe care să o adresez domnului Gârbu! Care sunt grădin iţel e pentru anul viitor? 

Domnul Gârbu Bogdan A lexandru, Director General D GAPI Sector 2: Vom a vea 

discu ţ iil e bugeta re cu toate unităţile de învăţământ începâ nd de luna viitoare ş i în 

propunerea de buget le vom regăs i acolo asta ş i în funcţi e de avize, de autorizaţii ş.a.m.d. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu : Vă mulţumesc, domnule Gârbu! Tot eu, 

Radu Nedelcuţ sunt, aş mai avea o întrebare pentru doamna Directo r Economic! C um 

afectează sau cum influenţează această recti fica re bugetară pro iectele de recuperare a 

spaţiil or verzi pe care le-am votat în ultima vreme în mod re petat în Consiliul Local. E 

vorba de potenţia le le exproprieri pe care le-am putea realiza până la sfârşitul anului, 

presupunând că am obţine acordul Consiliului Genera l. Cum influenţează această 

rectificare bugetară disponibilitatea resurselor financiare pentru, de exemplu, achiziţia 

tere nului din Plumbuita pe care l-am votat ie ri , eventuale exproprieri pentru realizarea de 
„ . d ? spaţu verzi ş . a.m ... 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Economic al Primări e i Secto rului 2: Sumele 

sunt cuprinse în această rectificare pentru exproprierile pe care le-aţi menţionat ş i este 

foa rte important să se aprobe această rectificare de buget. 

Domnul consilier local Nedel cuţ Radu : Avem evaluări AN EVAR pentru costul 

acesto r te renuri? 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Economic al Primărie i Sectorului 2: Acest 

lucru nu ştiu eu, sunt comisii specia l constitu ite în acest sens ş i cred că membrii acelor 

comis ii a r trebui să vă răspundă la această întrebare. 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şed i nţă: Mulţumesc, 

doamna Director! Haideţi că o văd pe doamna Iordache din nou conecta tă. Doamna 

Iordache, exprimaţi-vă votul! Votul este, în regulă . 

Domnul consilier local Waspusch Gabriel: Domnule preşedinte, aş avea ş i eu 

întrebare, referitor Ia rectificarea bugeta ră pentru rea bilitările energetice avem o 

suplimenta re cu 50 de milioane ele le i în zona obiective lor de reabilitare energeti că a 

imobile lor de l ocuinţe colective ş i aş fi vrut să o întreb pe doamna director Cristea, care 

este numărul de imobile pe care estimăm că eventual am putea să le avem gata anul 

acesta , supl imentar? Înţe l eg că graficul de execuţi e al lucrărilor ne permite această 
suplimenta re. 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Economic a l Primă rie i Sectorului 2: 

Această suplimentare se datorează faptului că Sectorul 2 a fos t autori zat de curând de 

către Ministerul de Finanţe, de Comisia ele Autorizare a Împrumuturilor Locale pentru 

încă o tragere clin contractul cu BEI pe care l-am încheia t chia r anul acesta. Deci, este 

absolut necesar să prindem aceşti bani , pentru că suntem autorizaţi să -i ş i tragem. 

Neavând buget aprobat pentru obiect ivele ş i nefiind cuprinsă s uma în buget, nu voi putea 

să fac tragerea pentru suma autori za tă. De asemenea, ex istă ş i ri scul să fi m amendap sau 
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penalizaţi cu 2% din valoarea sumelor aprobate, cum e cazul nostru, şi netrase. Deci, este 

foarte important să avem sumele prinse în buget. 

Domnul consilier local Waspusch Gabriel: Deci în mod clar o justificare a 

urgenţei , ele a avea această justificare. 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Economic al Primăriei Sectorului 2: Avem 

şi multe alte justificări, cele mai importante le-a menţionat doamna Niţă, investiţii pentru 

învăţământ, salariile DGASPC-ului, creditul intern pe care îl cuprinde astăzi ş i multe, 

multe altele. Noi am spus doar câteva urgenţe, dar toate su nt urgente. Toate propunerile 

noastre le-am menţionat în Raportul ele specialitate şi toate s unt urgente. 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă-mi permiteţi! D e-a lungul acestui an a fost aprobată efectuarea de către 

Administraţia Domeniului Public a unor studii de fezabilitate care urmăreau tocmai 

declanşarea procedurii de expropriere. 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă: Doamna 

Iordache ne auziţi? Îmi cer scuze, doamna Secretar! 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Continui? Efectuarea acelor Studii de fezabilitate pentru a determina declanşarea 

exproprierii în vederea extinderii spaţiilor verzi sau pentru crearea unor noi parcuri. În 

una din şedinţele anterioare s-a aprobat deja solicitarea către Consiliul General al 

Municipiului Bucureşti de a declanşa exproprierea pentru un parc important, Parcul 

Moroieni, pentru care cu s iguranţă s-au efectuat deja chel tuie li în vederea efectuării 

Studiului de fezabilitate ce include acele documentaţii tehnico-economice ce au fost deja 

aprobate. Prin urmare au fost făcute deja nişte cheltuieli care trebuie să se refl ecte anul 

următor ş i în dobândirea acelor te renuri ş i realizarea obiectivelor de interes public 

propuse. Acest parc Moroeni, pe e l aş vrea să subliniez, că este inclus ş i în Strategia de 

Dezvoltare a Sectorului 2 ca obiectiv important de investiţii pentru Sectorul 2. Prin 

urmare au fos t deja efectuate cheltuieli care ar rămâne fără sen s în condiţiile în care nu s

ar lua această măsură de rectificare urgentă a bugetului pentru a asigura finanţarea acestor 

proiecte. 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă: Aş fi avut şi o 

curiozitate legată de Direcţia de Asistenţă Socială, e vorba doar de angajamente pentru 

personal, adică salarii ş i ajutoare sociale sau sunt ş i alte sume incluse, pentru această 

rectificare? 

Doamna Vasile Sanda Maria, Directorul Direcţiei de Asistenţă Socială ş i Protecţia 

Copilului Sector 2: Ajutoare sociale, sa larii ş i o investiţie de urgenţă. Dacă şti ţi , acum 3 

săptămâni parcă sau o lună a luat foc Centrul de z i din Parcul Plombuita ş i s-au primit o 

grămadă de ses izări şi a trebuit să schimb la lista de investiţ i i ş i de reparaţii , să bag nişte 

bani ca să putem face pentru că este este foarte oportună reparaţia. E o clădire de 7m, 

foarte înaltă, foarte vizibilă. Sunt pagini întregi de ses izări c u această ... 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şed inţă: Am înţel es ! 

Mulţumesc, doamna Director! 
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Se supune la vot, punctul nr. 1, privind rectificarea bugetului general al Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA- 14, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu M atei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

După aceste numeroase precizări ş i expuneri cu privire la urgenţa a acestui proiect, o să 

propun domnului preşedinte să încheie sesiunea de vot, fiind consemnat prin mai multe 

mij Joace electronice ş i votul colegei noastre Izabela Iordache ce a confirmat prezenţa la 

această şedinţă, a încercat în mod repetat să acceseze şi platforma, a accesat-o, este văd şi 

extras pe grupul consilierilor această acţiune a doamnei Izabela Iordache şi de asemenea 

telefonic a comunicat verbal că este Pentru acest proiect. De asemenea a consemnat şi pe 

whatsapp, pe grupul consilierilor locali, pozi ţi a sa de vot Pentru proiect. Drept urmare, 

faţă de prevederile art.137 alin. I din Codul Administrativ potrivit cărora consilierii locali 

sunt prezenţi dacă participă prin orice mij toace electronice, apreciez că sunt întrunite 

condiţiile prin care poate fi consemnat votul Pentru al acestui acestui consilier local. 

Drept urmare, domnul preşedinte vă rugăm să închideţi sesiunea de vot ş i să număraţi 

voturile obţinute . 

Domnul consilier local Predescu Matei Petre, preşedinte de şedinţă : Având în 

vedere argumentarea pe care ne-aţ i dat-o ş i întrunire a condiţii lor de legalitate şi voturile 

legal exprimate, în număr de 14, 13 prin mijloacele electronice platforma webex ş i al 14-

lea prin mijloace electronice conexe, respectiv platforma whatsapp şi telefonic. Consider 

că toate cele 14 voturi au fost legal întrunite ş i exprimate, drept care o să rog să închidem 

votul în acest moment ş i să consemnăm rezultatul votului. Aşadar, cu 14 voturi Pentru, 

dintre care 13 pe webex ş i unul exprimat pe whatsapp ş i telefonic, proiectul numărul unu 

de pe ordinea ele zi a fost aprobat. Vă mulţumesc stimaţi colegi, declar şedinţa închisă. 

Vă doresc o zi frumoasă ! 

Doamna consilier local Iordache Isabela şi-a exprimat votul „ PENTRU" atât pe 
platforma WhatsApp, conform capturilor preluate şi înregistrate cu nr.50661 26.10.2023 
la Cabinet Secretar General, precum şi prin intervenţia telefonică personală, înregistrată 
în sistemul de înregistrare oficial al şedinţei. 
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Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedin/ă 
Predescu Matei-Petre declară şedin/a închisă, la orele 17:30 drept pentru care s-a 
Încheiat prezentul proces-verbal. 
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Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următoru l cvorum: O - DA, O - NU , O - ABŢ„ în şedinţa 

ORD INARĂ a Consiliului Local al Sectorului 2 din data ele .. „ . . .... . 
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